



富強證券有限公司
FORTUNE (HK) SECURITIES LIMITED

國富創新有限公司集團成員 (香港聯合交易所代號290)
 Member of GoFintech Innovation Limited (HKEX Stock Code 290)
 (Incorporated in the Cayman Islands with limited liability)

存入實物股票申請表
Physical Script(s) Deposit Application Form

請填妥以下表格，簽署後電郵至 cs@fortune3369.com.hk 或傳真至 (852) 3189 2155
 Please complete the form with signature and return it by email to cs@fortune3369.com.hk or fax to (852) 3189 2155

賬戶名稱 Account Name		賬戶號碼 Account No.	
----------------------	--	---------------------	--

本人/吾等欲存入以下之股票現貨至上述帳戶：
 I/We request to deposit the physical script(s) of the following stock(s) to the captioned account:

Stock Code 股票代號	Stock Name 股票名稱	Certificate No. 股票號碼	Quantity of Shares 股票數量

本人/吾等特此同意：
 I/We hereby agree that:

- 代收政府厘印費每張轉手紙/股票港幣 5 元，將由客戶上述之帳戶扣除。
 Government Stamp Duty: HKD5 per transfer deed / share certificate will be deducted from the captioned account.
- 經由中央結算系統收存之股票需受中央結算公司之規則及條例所約束。
 The terms & conditions by CCASS of all physical stock must be strictly observed.
- 如以中央結算名義存入的實貨股票，須向富強提供由中央結算發出的提倉證明檔（擁有者姓名必須相同）。
 If the registered holder of the stock is in the name of CCASS, I am / We are required to provide Fortune with the withdrawal receipt evidencing (the ownership title must be the same) my/our ownership of the stock.
- 存入之實貨股票一般需時十個工作日待中央結算為該等股票作核實及確認後才可以沽售。
 Sales order of the deposited physical stock will only be accepted after 10 working days subject to the verification and validation from CCASS.

客戶簽署 Client's Signature 日期 Date	*聯名客戶簽署 *Joint Account Client's Signature 日期 Date
--	--

內部審批用 FOR OFFICIAL USE ONLY			
核對簽名 Signature Verified	輸入 Input	存入交易所日期 Script Deposit Date	RO 批核 Approved by RO